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Referat fra bestyrelsesmøder mandag den 4. marts 2019 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Peter (195), Siff (113), Aiko (104), Hans Henrik (89), Mikkel (126), Erling 

(85) og Bente (74). Afbud fra Hans (199), Camilla (120), Trine (145), og Allan (ejd.kt.)  . Mødet 

blev holdt i Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 7. februar 2019 - godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: 124 har ansøgt om fliser 

og udvidelse af arealet ved carporten. Ansøgningen blev ikke godkendt, og Mikkel (126) 

svarer og anbefaler at dreje skuret. Ejd.kt. har ikke kunnet få nogen pris på opmaling af de 

gamle vejviserskilte, i stedet købes nye skilte i træ. Peter (195). Erling (85) og ejd.kt. har 

holdt møde med Herlev Kommune om rotter. Der er ingen nye sager om rotter. De små 

huse har givet flest problemer, der er løst ved udskiftning af alle udluftninger i funda-

menterne og med rottefælder.  Der har kun været enkelte problemer i de store huse, igen på 

grund af huller i udluftning eller i klimaskærmen. Rottefængeren anbefalede, at fodring af 

høns og fugle begrænses, så der spises helt op hver dag  (ingen tilgængelig mad for rotter og 

mus om natten), at alle udluftninger gennemgås, at klimaskærmen inspiceres for huller, og at 

der sættes rottefælder op på kritiske steder.  Alle rotter skal anmeldes til kommunen og til 

ejd.kt. Der konstateres flere ulækre hundelorte på boldbanen, og ejd.kt. bliver bedt om at 

sætte skilte op med f.eks. "Hund i snor og Lort i pose". Mikkel (126) ønsker mere grus i 

grusklyngerne og etablering af den allerede godkendte hæk mellem 124 og 126. 

4. To-Do liste: Gennemgået. KAB har opsagt mobilmasten. Lejeren har kvitteret for 

opsigelsen og vil fjerne både mast og skure.  

5. Igangværende projekter er beskrevet i den omdelte orientering fra bestyrelserne. 

Gravearbejdet til nye kabler og lysmaster starter allerede i uge 11. 

6.  Mose-, KAB- og organisationsmøder: Det planlagte mosemøde blev aflyst, så der er ikke 

afholdt nogen møder.   

7. Eventuelt: -  

 

Næste møde er planlagt til tirsdag den 2. april.  


